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Styrelsen fllr bftir årsmötet år 2005 avliimna ftljande verksamhetsberättelse ftjr år 2004.
Medlemsantalet uppgrck - enligt tillgänglig statistik - per den 31 december 2004 till
1.384 medlemmar, varav 857 firllbetalande medlemmar och 527 åmiljemedlemmar,

a' Styrelsen har under året haft följande sammansättning:

Ordinarie ledamöter:

!

Suppleanter:

Ordftrande:
Sekreterare:
Södertrilje F?iltbiologers
representant:

Valberedning:

Revisorer:

Revisorssuppleant:

Kristin Persson
Gunvor Larsson
Kerstin Stenberg
Gertrud Westerfors
Torbjörn Nilsson
Bjame Tuttr-uen
Tomas Beckman
Gabrielle Gjerswold
Helena Havbrandt
Vakant
Ambulerande

Vakant

Jerker Idestam-Almquist
Bengt Stenberg

Per-Olow Andersson
Hans Birgersson

Håkan Ågren

Kassör

Hensidesansvarig

Postnottagare, talesman

under 2004 har 5 protokollft,rda styrelsemöten Mllits utöver det ordinarie årsmötet.

Kretsen har under året fråimst arbetat med fdljande:

Skoe
Kretsen har fortsatt arbetet med olika skogsfiågor i kommunen och ftmst den uitortsniira
skogen. Awerkningsanmälningama (som vi prenumererar på från skogsvårdsstyrelsen)
i södedälje och Nykvam har kontinuerligt granskats och kontakter har tagits rned
Skogsvårdsstyrelsen.



Talbyskogen
Kretsen har fortsatt arbetet med Talbyskogen. Kommunen beslutade under året att slutligt
avsätta en del av området som naturreservat, efter det att man träffat en uppgörelse med
markägaren. Reservatet omfattar dock endast ungefiir en tredjedel av hela skogsområdet,
och tyviirr undantogs i sista stund åven ett ravinområde på cirka 0,5 hektar med höga
naturviirden, som nåistan kan klassas som nyckelbiotop enligt Skogsvårdsstyrelsen,
och som ligger alldeles intill ett Natura 2000-område. Det :ir nu stor risk att detla område
awerkas och bebyggs, vilket också minskar spridningskorridorema mellan reservatet och
vattnet.

Beslutet att inrätla reservatet överklagades dock av en ntirboende (som ville att reservatet även
skulle omfatta ravinomradet), varfiir det inte rinnu vunnit laga kraft.

Kretsen arbetar aktivt med att stoppa eventuell awerkning och byggnation av ravinområdet,
och arbetar for att skogsområdet skyddas, antingen genom ett naturvardsavtal eller genom att
det infogas i naturreservatet.

Ett fiirslag tiil skötselplan ftir naturreservatet presenterades under året, som vi avgett ett
remissvar på.

Under aret fick vi även kiinnedom om att det fanns planer på att dra en kommunal VAJedning
genom den del av reservatet som utgör biotopskyddsområde och även Natura 2000-område.
Vi protesterade mot planem4 som nu verkar ha avskrivits.

Kommunala planer
Kretsen har fortsatt bevakningen av det pågående planarbetet i kommunen.

Vi har avliimnat remissvar på två ftirslag till ftirdjupande översiktsplaner, Viksberg
och Ytterenhöma.

Vi har även avliimnat ett remissvar på ett fiirslag till områdesbest2irnmelser ftir Hölö-Kjulst4
som syftar till att bevara området som lågstrålande zon.

Ostlänklen
Arbetet med en ny snabbjiimviig mellan Jiima och Linköping, den så kallade Ostlåinken,
framskrider. Kretsen har under hösten deltagit i två samradsmöten med Banverket,
ett i Jiima och ett i Hölö.

Telemaster
Kretsen har fortsatt sin bevakning av kommunens hantering av byggloven ör telemastema
och skiftligt protesterat mot några.

Kommunen har under året presenterat ett fiirslag till maspolicy, som vi avgett ett remissvar
på.



Strandskvdd
Kretsen har fortsatt bevakningen av kommunens hantering av strandskyddsiirenden.

Naturreservat
Liinsstyrelsen beslutade under året att inrätia ett nytt naturreservat vid Bårsjön, beläget
både i Nykvams och i Södertdje kommun.

Natursnokar
Under våren arrangerades ftra träffar ffjr bam och deras ftiräldrar vid Lina naturreservat.

Till varj e träff kom mellan 1 0- 1 5 barn. Tema ftir håiffarna var;
i - Skog och spår av djur

- Fåglar vid Lersjön
- Insekter
- Blommor king Moratorpet.

,

Konferenser och kurser:

- Tomas Beckman representerade kretsen vid liinsstiimman i april.
Tomas Beckman representerade kretsen vid ftireningens riksstiimma i Umeå i juni.

övriet:

Kretsen har:

- kontinuerligt fdUt arbetet i Miljö- och stadsbyggnadsniimndema i Södertiilje
- fortsatt programsamarbetet med Trosabygdens Naturskyddsftirening

; - tillsammans med Trosabygdens Naturskyddsfiirening deltagit i riksftireningens
havskampanj

- avgivit två remissvar till Banverket avseende ny jiimvägsbro över kanalen samt nytt
dubbelspår mellan Södertäje Centrum och Södertiitje Hamn

i_ - avslrkt ett fiirslag att upphäva landskapsskyddet ftir Mörkö samt överftira rätten att
bevilja strandskyddsdispens fiir Mörkö ffin LZinsstyrelsen till kommunen (genom Hölö
kommundelsniimnd).

- genom Helena Havbrandt informerat om SNF på Gröna Festivalen den 2 okober
i Folkets Hus i Södertiilje, varvid informationsmaterial delades ut och eventellt viirvades
några nya medelmmar.

Programverksamhet:

4 april Årsmöte, med efterföljande diskussion om kretsens verksamhet.
Mötet hölls i Naturskolans lokaler i Lina.
Till årsmötet kom ett antal fiirtroendevalda samt ett fåtal övriga medlemmar.

25 apnl Vandring i Talbyskogen, med tema natur och natureservat.



9 maj

16 maj
23 maj
7 augusti
5 september
19 september
3 oklober
9 november

Fågelskådningens dag anangerades tillsammans med Södertäje
Omitologiska Förening, med sedvanlig guidning vid Tullgarnsn?is.
Arrangemanget - som åir en gammal tradition - var som vanligt mycket
uppskattat.
Vandring i Talbyskogen, med tema kulturspår.
Vandring vid Moraån, J,ima.
lingsslåtter vid Skräddartorpskåirret.

Vandring i Talbyskogen, tema skog,
Vandring vid Moraån.
Vandring i Talbyskogen, tema svamp.
Höstmöte, med träff med Södert2ilje kommuns nya utvecklingschef
Ann-Charlotte Gjötlön (tidigare kommunens miljöstrateg),
nya stadstråidgårdsm2istaren Kerstin Fågelberg och jiignriistaren
Gertrud Söderberg, projektastiilld ftir att arbeta med kommunens
skogspolicy.

St1'relsen tackar ftir det gångna fus1 2004 och ser fram emot ett nytt aktil4 2005.

Kristin Persson Kerstin Stenberg

Geraud Westerfors Tordörn Nilsson Bjame Tutturen


